
Zápis schůze ze školské radv ze dne 7.11. 2023

1-. Výročn í zpráva za rok 2022í2023

2, Rozsvěcení vá nočn ího stromečku

3. Nabídka na vybavení PC učebny

4. Vybavenína tělesnou výchovu a úklid sokolovny

5. Rekonstrukce podlah

6. Vytápění ZŠ a MŠ

7. Malování

8. Propagace školy

9. Financováníškoly

Ad ].)

Členům školské rady byla zaslána Výroční zpráva za rok 2O22fuOB k seznámení, Paní ředitelka podala

stručné shrnutí k Výroční zprávě, Seznámila členy také se vzniklou chybu počtů žáků, která byla následně

opravena. Výroční zpráva byla schválena.

Ad 2)

1, L2. proběhne akce Rozsvěcení vánočního stromečku organizovaná obecním úřadem. Škola byla

požádána o součinnost. Žáci v rámci této akce budou mít vystoupení a na jarmarku budou prodávány

výrobky žáků ZŠ.

Ad 3)

Vedení školy byla doručena nabídka na možnost zapojení se do dotačního programu na nové vybavení PC

učebny. Zástupce zastupitelstva paní Musilová prověří možnost využitítéto nabídky.

Ad 4)

Současné pískoviště není využíváno z důvodu nerovnosti travnatého povrchu. Byl vznesen požadavek na

zřizovatele na nové doskočiště. Zřizovatel navrhoval umístění tyčí na šplh do prostor sokolovny. Diskuze

o možnosti navýšení počtu žebřin a možnost jejich umístění v sokolovně. Starostka informovala, že byl

zajištěn zaměstnanec na úklid sokolovny.


